

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 05-10-2023 12:42:06 PM Subject: Other Material Information  JORDAN KUWAIT BANK announces the occurrence of	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 05-10-2023 12:42:06 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة البنك الاردني الكويتي عن وقوع الحدث الجوهري
the following material event:  Material Event	المبين أدناه للشركة: الحدث الجوهري
Date of event: 04-10-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 04-10-2023
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
Reference to Jordan Kuwait Bank disclosure dated October 1st, 2023 regarding their Board of Director approval on selling part of the Bank investment in BHM Capital — UAE. We would like to inform you that the deal has been completed by selling 116,146,786 shares, 66.97% from the company's paid-up capital, with a total amount of AED 161 mn (JD 30.6 mn) resulting in net profit after taxes of around JD 8.3 mn. The current ownership after the sale is 10% of the company's capital.	لاحقا لإفصاح البنك الأردني الكويتي تاريخ 2023/10/1 حول قرار مجلس إدارته بالموافقة على السير بإجراءات بيع جزء من استثمار البنك برأس مال شركة بي اتش ام كابيتال – الامارات العربية المتحدة، نود إعلامكم بأنه تم تنفيذ الصفقة وبيع الفربية المتحدة، نود إعلامكم بأنه تم تنفيذ الصفقة وبيع الشركة، وبسعر 161 مليون درهم اماراتي أي ما يعادل 30.6 مليون دينار أردني. ونتيجة لذلك تم تحقيق أرباح صافية بعد الضرائب بحوالي 8.3 مليون دينار أردني. مع العلم بأن نسبة الاستثمار الحالية بعد عملية البيع أصبحت 10% من رأس المال الشركة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: علاء حجازين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: علاء حجازين